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Abstract (en)
[origin: US2016251815A1] The subject matter of the invention is a gravity structure intended for a marine civil-engineering construction, comprising
a slab configured so as to be placed on a sea bed and secured to a shaft directed in a principal direction substantially orthogonal to said slab,
characterized in that the gravity structure comprises at least one anchoring tie rod extending in said shaft and in the slab, the gravity structure being
configured so that, in a service position of the gravity structure, said at least one anchoring tie rod is anchored in the sea bed.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une structure gravitaire destinée à une construction maritime de génie civil, comprenant un radier (2) configuré pour être
posé sur un sol marin et solidaire d'un fût (3) dirigé dans une direction principale sensiblement orthogonale audit radier, caractérisé en ce que la
structure gravitaire (1) comprend au moins un tirant d'ancrage (10) s'étendant dans ledit fût (3) et dans le radier (2), la structure gravitaire (1) étant
configurée pour que, dans une position de service de la structure gravitaire (1), ledit au moins un tirant d'ancrage (10) soit ancré dans le sol marin.
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